
 

 

 

 
 
Minnesanteckningar 
 
Ärende: Skype möte Styrgrupp Socialmedicinsk mottagning.  

Syftet med mötet är uppföljning av senaste styrgruppsmötet 
200904.   

Datum: 20-09-23  
 
 
Närvarande  

 
 
Christian Sandgren, ordförande 
Lerums kommun 

 

 
Tanja Mattsson 
Alingsås kommun 

 
 
Lena Arvidsson 
Processledare SAMLA 

 

 
Maria Enbuske 
Lerums kommun 

 
 
Marianne Fransson via skype 
Psykiatrisk Öppenvårdsmottagning 
Alingsås 

 
Anna-Karin Boja 
Delregional samordnare  
Alingsås kommun 

 
 
Martina Bergsten  
Offentliga vårdcentraler 

 

 

 

 
Frånvarande 
 
Martti Järviniemi 
Vuxen psykiatrisk klinik 
Lerum 

 
 



 

 

 

 
1. Välkomna  

Christian Sandgren, ordförande, hälsar alla välkomna.  
 

  
2. Vilka vinster kan respektive verksamhet ha av socialmedicinsk 

mottagning samt hur vi ska gå vidare. 
 

Det viktigaste som framkom;  
 

• Marianne Fransson, Psykiatrisk Öppenvårdsmottagning Alingsås, ser inga 
vinster för deras verksamhet i den nuvarande formen som mottagningen varit 
öppen. Det kan skötas genom SIP, Samordnad Individuell Planering. De kan 
vara med konsultativt. De kommer inte att vara med fortsättningsvis.  
 

• Martina Bergsten, offentliga vårdcentraler, uppger att de är positiva till 
mottagningen. Personer med psykisk ohälsa och missbruk är en målgrupp 
som flyter mellan vårdcentralen och Öppenpsykiatrisk mottagning och det 
finns vinster i att samverkan sker kring dessa individer. Socialmedicinsk 
mottagning bör bland annat kunna diagnostisera psykisk ohälsa, förskriva 
mediciner och göra medicinfördelning. Man har även diskuterat om 
körkortsärenden skulle ligga på mottagningen. 
 

• Christian Sandgren, ordförande styrgruppen, Lerums kommun säger att vi 
behöver gå tillbaka till modellbeskrivningen där det ska vara en väg in från 
kommunen, primärvården och Öppenpsykiatrin. Viss behandling bör ske på 
mottagningen men en del är också att få vidare individen i befintlig 
behandling, att samordna insatserna.  

 

• Maria Enbuske, Lerums kommun, säger att socialmedicinsk mottagning är ett 
politiskt beslut och att avtalet behöver ses över om mottagningen inte ska 
fortsätta i sin nuvarande form, med anledning av att Öppenpsykiatriska 
mottagningen drar sig ur.  

 

• Tanja Matsson, Alingsås kommun, vidhåller det som framkom i utvärderingen. 
Alingsås vill fortsätta med mottagningen men ser ett behov av att arbeta på 
ett annat sätt, mer behandlingsinriktat än kartläggande. Eventuellet behöver 
lokalfrågan ses över, men det finns alternativ enligt Tanja. 

 

• Anna-Karin Boja, samordnare socialmedicinsk mottagning Alingsås, säger att 
personalen på socialmedicinska mottagningen ser vinster för 
patienten/klienten och respektive verksamheter om de kan arbeta som "en 
mottagning" med t.ex. provtagning, drogtester, läkarbedömningar, 
nedtrappning av medicin och behandlade samtal för missbruket/beroendet. 
Men även att arbeta samordnade för att få till alla insatser för 
patienten/klienten. 



 

 

 

 
 
 

3. Beslut  
• Anna-Karin Boja, samordnare, ska omvärldsbevaka se hur andra integrerade 

mottagningar arbetar och hur de dokumenterar. Hon ska även skriva ett 
utkast till reviderad modellbeskrivning där det bland annat framkommer vilka 
professioner som behövs för att driva mottagningen. Utkast till 
modellbeskrivning skall vara klart till nästa styrgruppsmöte 2020-10-16. 

 

• Lena Arvidsson, processledare SAMLA, stämmer av med ansvarig tjänsteman 
Ann-Sofi Isaksson för Västra nämnden om avtalet ska sägas upp eller kan 
revideras. Hon mailar till styrgruppen så snart hon får ett svar. 

 
 

4. Nästa möte 
Behov finns av ett extramöte utifrån hur vi går vidare med socialmedicinsk 
mottagning. Fredagen 16/10 kl. 13:00-14:00, i Lerum. Processledare, Lena Arvidssons 
sammakallar. 

 

Minnesanteckningar  
Anna-Karin Boja 

 

 

 

 


